
A každý zo zástupu sa usiloval dotknúť sa ho, lebo vychádzala z neho
sila a uzdravovala všetkých. (Lk 6, 19)
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(Anton Uhrín) Silu veľmi potrebujeme – zdvihnúť ťažkú vec, preniesť nákup, ochrániť
slabšieho. Sila je dobrá, ak je dobre využitá. Aj z Ježiša vychádzala sila, a tá uzdravovala.
Ježišu, v duchu sa ťa aj ja dotýkam, aby som bol naplnený tvojou uzdravujúcou silou.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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